

BOSHQARUV RAISING Korrupsiyaga qarshi Bayonoti

Hurmatli mijozlar, hamkorlar va hamkasblar,

«KDB Bank O'zbekiston» aksiyadorlik jamiyati jamoasi muvaffaqiyatli va barqaror bank faoliyatining negizi nafaqat professionalizm, balki halollik, oshkoralik va etik xulq-atvor deb biladi. Bankimizning obro'si yillar davomida shakllantirildi va biz bu obr'o negizida har bir qadam, qaror va o'zaro hamkorlik orqali erishilgan ishonch borligidan faxrlanamiz. Ishonamizki, faqat halollik va mas'uliyat tamoyillariga rioya qilish uzoq muddatli muvaffaqiyat va farovonlikni ta'minlaydi.

*Korrupsiya va poraxo'rlik nafaqat tashkilotlarga, balki butun jamiyatga jiddiy zarar yetkazadi, ishonchni susaytiradi va davlat tuzilmalarini zaiflashtiradi. Shu bois biz har qanday shakldagi korrupsiyaga qarshi «**nol bardoshlik**» siyosatiga amal qilamiz. Bu shunchaki bayonot emas, balki bizning majburiyatimizdir va har birimiz, lavozimimizdan qat'iy nazar, o'z faoliyatimizda halollik va javobgarlikning eng yuqori standartlariga rioya qilishga mas'ulmiz.*

Men mijozlarimiz, hamkorlarimiz va xodimlarimiz uchun har qanday qoidabuzarliklar haqida anonim va oqibatlari haqida xavotirlanmasdan xabar qilish imkonini beruvchi tizim yaratganimizdan faxrlanaman. Ichki nazorat, shaffof hisobot kanallari va xodimlar malakasini doimiy ravishda oshirish tizimi bankimizni barcha uchun ishonchli va xavfsiz hamkor sifatida namoyon etib kelmoqda.

Men shaxsan korrupsiyaga qarshi kurashish va o'rnatilgan tartiblarga amal qilish madaniyatini saqlashga bo'lgan majburiyatimiz o'zgarishsiz qolishini tasdiqlayman. Biz o'z faoliyatimizni yanada shaffof qilishda, etik standartlarni qo'llab-quvvatlashda va mahalliy hamda xalqaro normalar va standartlarga mos mas'uliyatli biznesni yuritishda davom etamiz.

Har biringizni nafaqat professional sohada halollik prinsiplariga amal qilishga, balki kundalik hayotingizda ham halol va talabchan bo'lishga chaqiraman. Faqat qonunga hurmat va adolatli xatti-harakatlar orqali biz jamiyat ishonchini saqlab qolishimiz va adolatli hamda halol jamiyat rivojiga o'z hissamizni qo'shishimiz mumkin.

Hurmat bilan,

Lee Young Lok

Boshqaruv Raisi

«KDB Bank O'zbekiston» AJ

ANTICORRUPTION STATEMENT OF THE CHAIRMAN OF THE BOARD

Dear clients, partners, and colleagues,

At "KDB Bank Uzbekistan," JSC we are confident that the foundation of successful and sustainable banking lies not only in professionalism but also in high standards of honesty, transparency, and ethical behavior. Our bank's reputation has been formed over many years, and we take great pride in the fact that it is founded on trust earned through each decision we make, every action we take, and every interaction we have. We believe that only by adhering to principles of integrity and accountability we can ensure long-term success and prosperity.

*Corruption and bribery harm not only organizations but also society as a whole, undermining trust and weakening public institutions. That is why we adhere to a policy of «**zero tolerance**» for corruption in all its forms. This is not just a statement, it is a commitment that we uphold at all levels, and each of us, regardless of position is responsible for maintaining the highest standards of honesty and accountability in our work.*

We are proud of the system we have put in place that allows our employees, clients and partners to anonymously and without fear of retaliation report any wrongdoing. Internal controls, transparent reporting channels and continuous employee training make KDB Bank Uzbekistan JSC a reliable and safe partner for all.

I personally confirm that our commitment to the fight against corruption and the maintenance of a culture of integrity is unwavering. We will continue to increase the transparency of our operations, uphold ethical standards, and serve as an example of responsible business practices that meet both local and international norms and standards.

I encourage all to uphold honesty in your professional conduct and to demonstrate integrity and strong principles in your everyday actions. Only by acting with respect for the law and demonstrating fairness in our behavior we preserve public trust and play a vital role in fostering a more equitable and transparent society.

Sincerely,

*Lee Young Lok
Chairman of the Board
JSC "KDB Bank Uzbekistan"*

АНТИКОРРУПЦИОННОЕ ЗАЯВЛЕНИЕ ПРЕДСЕДАТЕЛЯ ПРАВЛЕНИЯ

Уважаемые клиенты, партнеры и коллеги,

В акционерном обществе «КДБ Банк Узбекистан» мы уверены: основой успеха и устойчивости банковского дела является не только профессионализм, но и высокая степень честности, прозрачности и этичного поведения. Репутация нашего банка формировалась годами и мы гордимся тем, что на ней стоит доверие, достигнутое через каждый шаг, каждое решение и каждое взаимодействие. Мы верим, что только соблюдение принципов добросовестности и ответственности может обеспечить долгосрочный успех и процветание.

Коррупция и взяточничество наносят ущерб не только организациям, но и обществу в целом, разрушая доверие и ослабляя общественные институты. Поэтому в нашем банке мы придерживаемся политики **«нулевой терпимости»** к коррупции в любых ее проявлениях. Это не просто декларация — это обязательство, которое мы соблюдаем на всех уровнях, и каждый из нас, вне зависимости от должности, несет ответственность за поддержание самых высоких стандартов честности и подотчетности в своей деятельности.

Мы гордимся тем, что создали систему, которая позволяет нашим клиентам, партнерам и сотрудникам анонимно и без страха за последствия сообщать о любых нарушениях. Внутренний контроль, прозрачные каналы для отчетности и постоянное обучение сотрудников делают наш банк надежным и безопасным партнером для всех.

Я лично подтверждаю: наша приверженность борьбе с коррупцией и поддержанию культуры целостности — неизменна. Мы будем и дальше повышать прозрачность нашей деятельности, поддерживать высокие этические стандарты и оставаться примером ответственного ведения бизнеса, соответствующего как местным, так и международным нормам и стандартам.

Призываю каждого из вас не только соблюдать принципы честности в профессиональной сфере, но и быть честным и принципиальным в повседневной жизни. Только действуя с уважением к закону и проявляя честность в своих поступках, мы сможем сохранить доверие общества и внести реальный вклад в развитие более справедливого и честного мира.

С уважением,

Ли Ён Лок

Председатель Правления

Акционерное общество «КДБ Банк Узбекистан»